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Verslag commissie Ruimte 14 mei 2025 
 
De beraadslagingen zijn terug te kijken en luisteren op de website van de gemeente Zevenaar op: 
https://channel.royalcast.com/zevenaar/#!/gemeentezevenaar/20250514_1 
 
 

Tijd 19:30 – 21:57 uur 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter Glen Stokman 

Commissiegriffier Ellen Hondelink-Rinsma 

Aanwezigen Boudewijn van der Kroon (CDA), Frank Evers (CDA), Roy van Essen (WijZZ), 
Jelle Hugen (WijZZ), Geert Wieggers (PvdA), Peter Pollmann (D66), Linda Ruijs 
(D66), Louis Roelofsen (Lokaal Belang), Harry Staring (Lokaal Belang), Berno 
Stokman (VVD), Peter Vos (VVD), Micha van Aken (GroenLinks), Lotte van der 
Velden (Lijst Van der Velden) en Henk Visser (Sociaal Zevenaar) 

College Toon Albers (wethouder), Aad van Orden (wethouder), Bart Kagei (wethouder) 
en Arthur Boone (wethouder) 

Afwezigen Martin Witjes (Ons Zevenaar), Dorien Riswick-Keultjes (WijZZ) en Maaike 
Jansen (PvdA) 

 
 

1 

 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

 

2 

 

Vaststellen agenda 

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 

 

3 

 

Inspraak 

De volgende insprekers hebben zich gemeld: 

- de heer P. (Pascal) Rieswijk inzake kruispunt Zwarteweg bij Tolkamer Jumbo 

(inspraaktekst is bijgevoegd) 

- de heer S. (Sjoerd) Berends inzake starters project Lathum Later 

 

De inspreekteksten – voor zover beschikbaar gesteld – zijn bij de agenda van deze 

vergadering gevoegd.   

Na ieder inspraakmoment wordt er nog een aantal verhelderende vragen aan de 

insprekers gesteld.   

 

4 

 

Vaststellen verslag vorige vergadering 

De commissie stelt het verslag van de vergadering van 9 april 2025 ongewijzigd vast. 

 
 

https://channel.royalcast.com/zevenaar/#!/gemeentezevenaar/20250514_1
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5 

 

Z/25/491804 1e voortgangsrapportage 2025 

Portefeuillehouder: Arthur Boone 

 

Voorgesteld besluit: 

De raad wordt voorgesteld: 

1. De eerste voortgangsrapportage 2025 vast te stellen overeenkomstig het 

aangeboden ontwerp; 

2. In te stemmen met ‘stand van zaken” en “voorstel raad’ zoals bij de resultaten met 

een oranje en rode status aangegeven; 

3. Het nadelig saldo van deze rapportage ten laste te brengen van het 

begrotingsresultaat 2025; 

4. In te stemmen met een investeringsbudget van € 350.000 voor bodemsanering 

Lobith-Zuid. 

 

Toezeggingen:  

- Wethouder Albers zegt toe dat het rapport over de inventarisatie van 

verkeersonveilige situaties in Zevenaar naar de raad toekomt, waarschijnlijk in 

september 2025  

- Wethouder Albers zegt toe dat het rapport “vergelijk kwaliteit openbaar groen 

2023/2024” via een raadsinformatiebrief naar de raad gestuurd wordt, waarschijnlijk 

binnen 2 weken 

 

Advies:  

De commissie adviseert dit agendapunt als bespreekstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 21 mei 2025.  

 

6 

 

Z/23/448925 Pilot 2e uur gratis parkeren 

Portefeuillehouder: Toon Albers 

 

Voorgesteld besluit: 

De raad wordt voorgesteld de pilot 2e uur gratis parkeren vanaf 1 juni 2025 niet om te 

zetten naar een definitieve maatregel. 

 

Advies:  

De commissie adviseert dit agendapunt als hamerstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 21 mei 2025.  

 

7 

 

Z/25/491556 Inzet bestemmingsreserve woningbouw 2025-2027 

Portefeuillehouder: Aad van Orden 

 

 

 



 
 

Pagina 3 
 

Voorgesteld besluit: 

De raad wordt voorgesteld:  

1. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 160.000,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor de woonwagens. 

2. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 136.000,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor de verhuiscoach. 

3. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 150.000,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor mobiliteit. 

4. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 102.056,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor integraal gebiedsgericht 

werken. 

5. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 75.000,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor vergunningverlening. 

6. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 60.000,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor het opstellen normenkader 

maatschappelijke voorzieningen. 

7. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 50.000,- uit de 

bestemmingsreserve woningbouw en in te zetten voor het opstellen van een 

Volkshuisvestingsprogramma. 

8. In te stemmen om het resterende bedrag van € 524.144,- terug te laten vloeien 

naar de Algemene Reserve. 

 

Advies:  

De commissie adviseert dit agendapunt als hamerstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 21 mei 2025.  

 

8 

 

Z/24/471838 Regionaal Programma Werklocaties 2025-2028 

Portefeuillehouder: Arthur Boone 

 

Voorgesteld besluit: 

De raad wordt voorgesteld in te stemmen met het Regionaal Programma 

Werklocaties 2025-2028, met uitzondering van de schrapopgave van de onbenutte 

planologische ruimte voor perifere detailhandel (PDV) op Hengelder. 

 

Advies:  

De commissie adviseert dit agendapunt als hamerstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 21 mei 2025.  

 

9 

 

Z/25/490728 Jaarrekening 2024 en begroting 2026 ODRA 

Portefeuillehouder: Bart Kagei 
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Voorgesteld besluit: 

De raad wordt voorgesteld:  

1. kennis te nemen van de jaarrekening 2024;  

2. in lijn met de Nota verbonden partijen Zevenaar 2019 een zienswijze in te dienen 

over de begroting 2026 van de Omgevingsdienst Regio Arnhem (ODRA) 

overeenkomstig de bij dit raadsvoorstel gevoegde concept reactie. 

 

Advies:  

De commissie adviseert dit agendapunt als hamerstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 21 mei 2025.  

 

10 

 

Agenderingsverzoeken commissie 

Er zijn geen agenderingsverzoeken door de fracties ingediend.  

 

11 

 

Mededelingen portefeuillehouders 

 

Wethouder Kagei doet mededelingen over: 

a.  de fusie van de ODRA met de ODRN 

b. het plaatsen van prullenbakken bij bankjes (toezegging vorige 

commissievergadering) 

c. het isolatieprogramma en de actie daarin betreffende het sturen van brieven naar 

inwoners over een doe-het-zelf aanpak  

d. de consequenties van de waterschade bij Landeweer-locatie Liemers College 

 

12 

 

Vragen aan het college 

 

De heer Pollmann (D66) stelt een vraag over het plaatsen van prullenbakken bij 

bankjes om de overlast van sigarettenpeuken tegen te gaan en kondigt aan voor dit 

onderwerp een motie in te dienen. Wethouder Kagei beantwoordt de vraag.  

 

De heer Hugen (WijZZ) stelt een vraag over het vóór de zomer gebruiksklaar maken 

van het toiletgebouw bij de Breuly. Wethouder Albers beantwoordt de vraag.  

 

De heer Vos (VVD) stelt vragen over het isolatieprogramma en de oorzaak van de 

waterschade Landeweer. Wethouder Kagei beantwoordt de vraag over de 

waterschade Landeweer en verzoekt de heer Vos om de vraag over het 

isolatieprogramma schriftelijk in te dienen omdat de vraag technisch van aard is.  

 

De heer Roelofsen (Lokaal Belang) stelt de vraag of de hakselresten die overblijven nà 

het snoeien gebruikt zouden kunnen worden voor de dorps- en volkstuinen. 

Wethouder Kagei verzoekt deze vraag vanwege de technische aard schriftelijk in te 

dienen.  
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13 

 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.57 uur. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Ruimte, 
gehouden op 11 juni 2025. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
Ellen Hondelink-Rinsma   Glen Stokman 
 




